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Starosta Obce Lúka, Vladimír Vöröš 

 

Odpoveď na interpeláciu zo dňa 
28.12.2022 

 

 

Znenie interpelácie podanej dňa 28.12.2022 poslancom Pavlom Šprlákom – Zmora 

písomne: 

Na podnet občanov z Lúky prosím o písomné vyjadrenie pána starostu, z akého dôvodu 

objednal ozvučenie a hudobnú produkciu na akciu Vítanie Mikuláša v hodnote 200,- EUR 

od firmy EUROINVEST EU, s.r.o., ktorá patrí jeho synovi Patrikovi Vöröšovi. Obec Lúka 

vlastní mobilné ozvučenie, ktoré bolo zakúpené v minulosti na ozvučenie takýchto akcií a 

obec si takúto službu zabezpečovala sama a bezplatne. 

Odpoveď na interpeláciu: 

Vzhľadom k časovej tiesni som ako starosta Obce Lúka oslovil spol. EUROINVEST EU, 

s.r.o., v zast. Patrikom Vöröšom s požiadavkou o zabezpečenie Mikuláša s kostýmom a 

ozvučenie verejného priestranstva pred miestnym kostolom. Hudobná produkcia mala byť s 

tematickými piesňami k danej udalosti, za každého počasia. Uvedená obchodná spoločnosť 

je oprávnená tieto služby poskytovať. 
Spoločnosť EUROINVEST EU, s.r.o. na uvedenú akciu použila špičkovú zvukovú 

techniku podľa požiadaviek a to 2x reprosústava Elektrovoice, 2x stojan na mikrofón, 1x 

mix pult Dynacord, 3x mikrofón SHURE, 1x notebook, 1x Pioneer DJ Controler, zvukové 

zariadenie TASCAM R1. Ako bonus uvedená spoločnosť vyhotovila videoklip z akcie Vítanie 

Mikuláša, ktorý obec zverejnila na svojej webovej stránke aj na facebooku. Ústne boli 
oslovené ešte dve spoločnosti oprávnené poskytovať uvedené služby a ich cena sa 

pohybovala od 500,- eur do 700,- eur, čím si Obec Lúka splnila svoju povinnosť a to 

porovnanie trhovej ceny tzv. prieskum trhu. 

Spoločnosť EUROINVEST EU, s.r.o. aj za predchádzajúceho starostu Ing. Mariána 

Haluzu poskytovala obci Lúka svoje služby k plnej spokojnosti. Pri akýchkoľvek 

spoločenských akciách, ktoré sa konajú vo vonkajšom priestore, musíme mať kvalitné 
ozvučenie na to, aby poslucháči mali nerušené sprostredkovanie slova a hudby. Naposledy 

sme zažili, ako fungovalo ozvučenie zakúpené obcou pri podobnej akcii vonku pred 

miestnym kostolom pri prezentácii knihy dejiny Obce Lúka, keď nebolo poriadne počuť 

hovorené slovo a veľmi slabo účinkujúcich žiakov miestnej základnej školy. Hlavným 

dôvodom nepoužitia obecného ozvučenia na uvedenú akciu bola kvalita ozvučenia. Sú akcie, 

kde sa dá využiť jednoduché zvukové zariadenie zakúpené Obcou Lúka, ktoré budeme 
taktiež využívať. V sume 200,- EUR bol započítaný aj honorár za Mikuláša v kostýme. 

Hudobná produkcia s programom trvala od 16h do 19h vrátane. 

Taktiež mi bolo vytknuté, že akcii sa zúčastnilo iba 20 detí, čo sa nezakladá na pravde. 

Pre deti boli pripravené Mikulášske balíčky v počte 100 ks, ktoré sa rozdali. 

 
Podal som pravdivú odpoveď na interpeláciu poslanca Obecného zastupiteľstva Obce 

Lúka Pavla Šprláka – Zmora a občania nech si sami vyhodnotia, či túto vydarenú akciu 

Vítanie Mikuláša zatieni závisť. 

 

V Lúke, dňa 30.12.2022. 

 
 

              Vladimír Vöröš 

            Starosta Obce Lúka 


